
Rada Miejska w Siechnicach 
Radni Rady Miejskiej w Siechnicach 

Protokół nr LXV/23 

Sesja Rady Miejskiej w Siechnicach w dniu 28 lutego 2023 roku – tryb hybrydowy 
Obrady rozpoczęto 28 lutego 2023 r. o godz. 08:00 

Po sprawdzeniu quorum, LXV/23 sesję Rady Miejskiej w Siechnicach otworzył i obrady prowadził przewodniczący 
Rady Miejskiej Roman Kasprowicz. W sesji uczestniczyło 21 radnych, Burmistrz Milan Ušák, Zastępcy Burmistrza 
Lesław Kubik, Mariusz Różnowicz, Skarbnik Gminy Agata Dudek-Golińska, Sekretarz Gminy Barbara Kosterska, 
Radca Prawny, pracownicy urzędu Miejskiego. 
Burmistrz Milan Ušák zawnioskował o dołączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia 
skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 13 grudnia 2022 r., sygn. akt II SA/Wr 570/22 ze względu na terminy do 
wniesienia skargi kasacyjnej. 
Radny Łukasz Kropski – zapytał o opinię Rady Mieszkańców Siechnic dotyczącą uchwały nadania nazwy ronda 
Wielkiej Orkiestra Pomocy w Siechnicach.  
Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz odpowiedział, że do Biura Rady opinia Rady Mieszkańców Siechnic nie 
wpłynęła.  
Radna Jolanta Olczak w związku ze zgłoszonym przez Burmistrza wnioskiem o wniesienie do porządku obrad 
uchwały poprosiła o zarządzenie przerwy w celu zapoznania się z wyrokiem sądu i zaopiniowania projektu 
uchwały przez komisję.  
Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz poinformował, że projekt uchwały jest w programie a przerwę zarządzi 
w trakcje trwania sesji na zwołanie komisji odnośnie zapoznania się i wydania opinii. 
Ad.1. Za przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 14 radnych, 1 radny był przeciw, 5 radnych 
wstrzymało się od głosu. 

1. Wnioski do porządku obrad. 
2.  Zatwierdzenie protokołów z sesji nr LXII/23, LXIII/23. 
3.  Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Miejskiej i przewodniczących komisji. 
4.  Informacje i komunikaty burmistrza. 
5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 1 im. Mikołaja 

Kopernika w Siechnicach poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych. 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  
nr 2 w Siechnicach poprzez zmianę siedziby oraz utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów, określenia liczby 
punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia obowiązujących na 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  
w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Siechnice. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów, określenia liczby 
punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, obowiązujących  
w naborze do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Siechnice  
w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Dolnośląskiemu 
przez opracowanie dokumentacji projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej Smardzów - Żerniki 
Wrocławskie. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wrocław przez 
opracowanie dokumentacji projektowej. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu 
przez opracowanie dokumentacji projektowej. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 763/96, obręb Siechnice, gmina Siechnice, przez 
Gminę Siechnice na rzecz Powiatu Wrocławskiego. 



13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu 
 z dnia 13 grudnia 2022 r., sygn. akt II SA/Wr 570/22. 

Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr 
Nowiński, Jolanta Olczak, Maria Sulikowska, Danuta Ziobrowska. PRZECIW (1) Anna Schindler. WSTRZYMUJĘ SIĘ 
(5) Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Łukasz Kropski, Katarzyna Nowak-Pokorny, Marcin Rorat. BRAK GŁOSU: (1) 
Elżbieta Świech. 

Ad. 2. Za przyjęciem protokołu z sesji nr LXII/22 głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, 
Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna Schindler, Maria 
Sulikowska, Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Nowak-Pokorny. BRAK GŁÓSU (1) Elżbieta 
Świech. 

Za przyjęciem protokołu z sesji nr LXIII/22 głosowało 18 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
Wyniki imienne: ZA (18) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, 
Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Maria Sulikowska, Danuta 
Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Nowak-Pokorny, Anna Schindler. BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Świech. 

Ad. 3. Przewodniczący Rady Roman Kasprowicz poinformował, że do Biura Rady wpłynęły trzy zapytania. 
Dwa nie spełniają podstawowej definicji zapytania radnego. Zasygnalizował o możliwości zmiany terminu sesji 
marcowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Nowiński przekazał informacje o odbytych spotkaniach z mieszkańcami 
Zębic, w których udział wzięły: sołtys Groblic Danuta Ziobrowska, sołtys Kotowic Małgorzata Mokrowska  
a dotyczyły oświetlenia ulicznego w trybie solarnym ul. leśnej w Zębicach. 

Radny Piotr Gądziński przekazał prośbę rodziców dzieci uczęszczających do szkoły w Żernikach 
Wrocławskich do oddawania głosów na nagrany teledysk w konkursie You Can Dance.  Filmik umieszczony jest 
na Facebooku. 

Ad. 4. Burmistrz Milan Ušák poinformował radnych o zaproszeniu na organizowany w Trzebnicy Dzień 
Sołtysa. Zaprosił wszystkich sołtysów do wzięcia udziału. 
Uczestniczył w spotkaniu z europoseł Anną Zalewską w którym brał udział Poseł Paweł Hreniak. Odbyło się 
zebranie sprawozdawcze OSP w Siechnicach w którym również uczestniczył Poseł Hreniak. Dyskutowano o wielu 
sprawach między innymi o problemie braku umieszczenia przez Rząd Polski w krajowym programie budowy dróg 
krajowych, odcinka drogi krajowej 94 od Wrocławia do Oławy. 

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz – zwrócił się z prośbą o zwołanie kolejnego posiedzenia Rady 
Miejskiej w dniu 16 marca br. w celu podjęcia uchwały dotyczącej przypisania do poszczególnych szkół 
miejscowości oraz ulic w Siechnicach.  

Przewodniczący Rady przypomniał, iż zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym oraz § 76 pkt. 
5 Statutu Gminy Siechnice radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli ono dotyczy 
jego interesu prawnego.  

Ad. 5. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Siechnicach poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz – uchwała związana jest ze zmianami w zakresie szkoły  
nr 1 w związku z uruchomieniem nowej placówki, która ma wpływ na zaplanowane działalności wszystkich trzech 
budynków oświatowych na terenie Siechnic. Utworzona zostanie dodatkowa lokalizacja do prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla starszych klas w budynku przy u. Ks. Anny z Przemyślidów. 
Będzie to budynek zarządzany przez Szkołę Podstawową Nr 2. Jakie konkretne klasy znajdą się w dodatkowej 
lokalizacji zadecydują dyrektorzy w momencie organizacji kolejnego roku szkolnego. 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 1 im. Mikołaja Kopernika w Siechnicach poprzez utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych głosowało 18 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała otrzymuje Nr LXV/573/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 



Wyniki imienne: ZA (18) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, 
Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Anna Schindler, Maria 
Sulikowska, Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Rorat. BRAK GŁOSU (1) Jolanta Olczak, Elżbieta 
Świech. 

Ad.6. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej nr 2 w Siechnicach poprzez zmianę siedziby oraz utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz - uchwała dotyczy szkoły podstawowej nr 2 w Siechnicach i jest 
w części realizacją założeń sprzed kilku lat dotyczących zmiany siedziby szkoły podstawowej nr 2 na ul. Osiedlową 
w Siechnicach. Jest to dodatkowa lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
w budynku przy ul. Ks. Anny z Przemyślidów 6.  Zmiana ma na celu wyrównanie warunków, w których będą uczyć 
się uczniowie wszystkich trzech placówek na terenie gminy. Dyrektor szkoły przy przygotowywaniu kolejnego 
roku szkolnego zadecyduje które klasy Szkoły Podstawowej nr 2 będą uczyć się w dawnym gimnazjum. Zgłosił 
autopoprawkę w par. 1: jest „przy ul. Osiedlowej w Siechnicach– winno być przy ul. Osiedlowej 2 w Siechnicach”.  
Powyższe uchwały otrzymały pozytywne opinie wszystkich Związków Zawodowych działających na terenie gminy 
Siechnice. Za pomocą dziennika elektronicznego a także pocztą tradycyjną zostali poinformowani rodzice  
o przekształceniu i zmianie adresu Szkoły Podstawowej nr 2. 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
W dyskusji wzięli udział: Piotr Nowiński, Burmistrz Milan Ušák, Jakub Kłosiński, Piotr Nowiński, Marcin Rorat, 
Łukasz Kropski. Transkrypcja wypowiedzi na stronie BIP: http://siechnice.esesja.pl/transmisje z obrad rady. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej Siechnicach w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej  
nr 2 w Siechnicach poprzez zmianę siedziby oraz utworzenie dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych głosowało 20 radnych. Uchwała otrzymuje Nr LXV/574/23 z dnia 
28 lutego 2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (20) Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna 
Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. BRAK GŁOSU (1) Andrzej Dulski. 

Ad. 7. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia 
kryteriów, określenia liczby punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 
obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Siechnice 
jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz przekazał, że powyższa uchwał ma na celu usprawnienie 
działania komisji do przeprowadzenia rekrutacji do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych jak 
również dla rodziców dokładną informację jakie dokumenty powinni złożyć. Uchwała wprowadza obowiązek 
oprócz urzędowego potwierdzenia złożenia zeznania podatkowego dołączać także pierwszą stronę tego zeznania 
wraz ze wskazaniem, że złożono je do Pierwszego Urzędu Skarbowego we Wrocławiu. Druga zmiana dot. 
potwierdzania, że rodzic jest rolnikiem i prowadzi gospodarstwo rolne na terenie gminy. Do uchwały dodaje się 
zał. nr 3: „oświadczenie rodzica o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego”. 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Kropski – zapytał o kwestię uchwalenia tekstu jednolitego uchwały ze względu na 
przejrzystość dokumentu dla rodziców oraz w kwestii komisji, która będzie rozpatrywała wnioski, aby przy 
zaświadczeniach o zatrudnieniu jako termin decydujący było rozpoczęcie roku szkolnego a nie moment złożenia 
oświadczenia czy zaświadczenia. 

Burmistrz Milan Ušák odnosząc się do pytania podkreślił, że jednostkowe przypadki, o których mówi 
radny zawsze były rozpatrywane przed rozpoczęciem roku szkolnego pozytywnie. Intryguje go jak rady widzi 
możliwość uwzględnienia tego wniosku, skoro rekrutacja zaczyna się wczesną wiosną kończy się przed 
zakończeniem poprzedzającego roku szkolnego a później są ewentualnie korekty tej rekrutacji. Natomiast na 
etapie rekrutacji wiosennej nie widzi możliwości technicznych. 

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz odpowiedział, że tak jak przekazał na komisji komisja 
rekrutacyjna nie ma takiej mocy, żeby przewidywać przyszłość, dlatego zgodnie z procedurami jakie są przyjęte 

http://siechnice.esesja.pl/transmisje%20z%20obrad%20rady


w całej Polsce wszystkich urzędach komisje rekrutacyjne na tym szczeblu rozpatruje dokumenty, które są na dany 
dzień i na tej podstawie podsumowuje punkty danego dziecka i taka punktacja brana jest pod uwagę przy 
rekrutacji. 

Radny Łukasz Kropski – to nie jest przewidywanie w przyszłości. Termin jest znany końca urlopu 
macierzyńskiego w zasadach określających punktację dla komisji. Radny uważa, że można przyznać punkt  
w momencie, jeżeli urlop macierzyński kończy się po zakończeniu roku szkolnego. Poprosił o sprawdzenie takiego 
podejścia z automatu, bo uważa, że powodowałoby rozwiązanie braku tych wszystkich pojedynczych przypadków 
które pojawiały się w przeszłych latach. 

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz podkreślił, że z urlopu macierzyńskiego można przejść płynnie 
do urlopu wychowawczego i rodzic podając te dokumenty w rekrutacji niekoniecznie musi wiedzieć, że pójdzie 
do pracy, ponieważ jako przedstawiciel pracodawcy były takie przypadki, że ktoś myślał, że wróci do pracy a 
jednak po rozpatrzeniu jak wyglądałaby organizacja dnia rodzinnego przy więcej niż jednym dziecku decydował 
się jednak na kontynuowanie urlopu w innej formie. 

Radny Łukasz Kropski – poprosił o sprawdzenie i rozpatrzenie takiej propozycji. Można gdybać, że po 
końcu urlopu macierzyńskiego rodzic pójdzie na L4 i że ktoś będzie chciał system oszukać. Radny wierzy w to, że 
ludzie chcą wrócić do pracy, chcą pracować na swoje zarobki i na swoje bogactwo. 

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz odniósł się do wypowiedzi radnego zaznaczając, że jest to 
ostatnia rzecz jaką by powiedział, że ktoś pójdzie na urlop wychowawczy, bo nie chce pracować. Poprosił 
 o niesugerowanie takich rzeczy.   

Burmistrz Milan Ušák – po raz kolejny odniósł wrażenie, że radny jak większość radnych klubu Fair Play 
wykorzystuje sesje, żeby przed kamerą zaistnieć. Na komisjach dyskutuje się i wypracowuje rozwiązanie, dlatego 
zdziwiony jest, że tak podnoszone i eksploatowane jest przez radnego. Dzisiaj jest głosowana uchwała  
w takim a nie innym kształcie. Burmistrz zapytał radnego czy składa konstruktywny wniosek na sesji.   

Radny Łukasz Kropski ten temat podnosił na komisji. Uchwała nie doprecyzowuje rozpatrywania 
wniosków i momentu złożenia zaświadczenia i terminu, który jest krytyczny dla oceny czy ktoś jest na urlopie 
macierzyńskim czy ktoś pracuje. Sprawa była poruszana częściowo na komisji chciał poznać opinię po komisji  
i przeanalizowaniu tych punktów, o których była rozmowa „a pan Różnowicz wziął je ze sobą”. Na komisji zgłaszał 
podjęcie tekstu jednolitego uchwały do którego zastępca się nie odniósł. 

Burmistrz Milan Ušák zapytał radnego jakie wyobrażenie ma na skorygowanie uchwały, jak ten projekt 
doprecyzować, żeby było lepiej i oddawało radnego intencje. Chciałby się dowiedzieć, czy jest jakaś propozycja 
korekty czy tylko prośba radnego, żeby po ewentualnym przyjęciu uchwały w tekście proponowanym dalej 
pracować nad tym, bo nie wie o co radny wnosi słuchając przebiegu tej dyskusji w tym radnego wypowiedzi. 
Zwrócił się do zastępcy czy na komisji zobowiązał się do przygotowania jeszcze dodatkowego stanowiska. 

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz odpowiedział, że nie zobowiązał się do przygotowania żadnego 
stanowiska. Zostało zadane pytanie na Komisji, na które odpowiedział. Radny nie kontynuował. Stanowisko w tej 
sprawie jest takie ze każdy rodzic ze względu na to w jakiej rekrutacji bierze udział powinien mieć jasne kryteria 
i te same normy. Komisja musi mieć jasne zasady, którymi się kieruje na podstawie dokumentów które otrzymuje. 

Wiceprzewodniczący Piotr Nowiński – przypomniał, że odbyła się komisja, na której omówiono projekt 
uchwały. Nie złożono żadnych wniosków do tego projektu również przez radnego Łukasza Kropskiego.  

Radna Małgorzata Mokrowska – jeżeli radny ma wątpliwości to należy złożyć odpowiedni wniosek. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów, 
określenia liczby punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 
obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Siechnice 
głosowało 18 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała otrzymuje Nr LXV/575/23 z dnia 28 lutego 
2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (18) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, 
Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kropski, Katarzyna Nowak-Pokorny, Anna Schindler. 

Ad. 8. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia 
kryteriów, określenia liczby punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 
obowiązujących w naborze do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Siechnice  
w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz odniósł się do uchwały, w której doprecyzowuje się 
dotychczasowe zapisy w kwestii zeznania podatkowego za dany rok. Wprowadzenie zmiany opisanej w par. 



 1 ułatwi Komisji pracę a rodzic będzie mógł w pełni przekazać informację do szkoły, gdzie odprowadza swoje 
podatki. 
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej wydała pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Kropski  – nie odniesie się do poprzedniej dyskusji, ale złoży wniosek na planowanej komisji 
o przedszkolach. Dopytał o kwestę tekstu jednolitego w obu uchwałach.  

Zastępca Burmistrza Mariusz Różnowicz – odpowiedział, że na tą sesję nie zdążył przeprowadzić 
procedury od strony prawnej, ale jest za tym, aby ogłosić tekst jednolity tych uchwał w przyszłości. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej Siechnicach zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia kryteriów, 
określenia liczby punktów za każde z kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 
obowiązujących w naborze do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Siechnice  
w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły głosowało 18 radnych,  
3 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała otrzymuje Nr LXV/576/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (18) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, 
Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kropski, Katarzyna Nowak-Pokorny, Anna Schindler. 

Ad. 9. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Województwu Dolnośląskiemu przez opracowanie dokumentacji projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej 
Smardzów- Żerniki Wrocławski jest Burmistrz Siechnic.  
Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego wniósł autopoprawkę do uzasadnienia projektu uchwały. Podjęcie 
uchwały ma na celu podpisania aneksu do porozumienia podpisanego w 2021 r. z województwem na udzielenie 
pomocy rzeczowej. W roku 2023 planowane jest zakończenie w realizacji zadanie projektowe. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinie do projektu uchwały. 

Radna Anna Schindler – zapytała o termin podpisania umowy. 
Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego odpowiedział, że umowa jest w trakcie przygotowywania. 

natomiast projektant realizuje już prace i jest na etapie korygowania koncepcji projektowej zgodnie z opiniami. 
Po podpisaniu umowy wystąpi o uzyskanie pozytywnych opinii dla opracowania w celu przygotowania projektu 
budowlanego. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Dolnośląskiemu przez opracowanie dokumentacji projektowej budowy ścieżki pieszo-rowerowej Smardzów- 
Żerniki Wrocławskie głosowało 20 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała otrzymuje Nr LXV/577/23 
 z dnia 28 lutego 2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (20) Andrzej Dulski, Piotr Gądziński, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, 
Jakub Kłosiński, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Anna 
Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Alina Kłosowska. 

Ad. 10. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 
Wrocław przez opracowanie dokumentacji projektowej jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego przedstawił autopoprawkę do nazwy uchwały, która 
winna brzmieć „w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wrocław przez opracowanie dokumentacji 
projektowej budowy chodnika wraz z przejściem dla pieszych przy ul. Brochowskiej w Iwinach i ul. Koreańskiej we 
Wrocławiu” oraz w treści paragrafu 1: winno być „w kwocie łącznej nie większej niż 10 000 tys. zł”. jak również 
błędne wskazanie w uzasadnieniu Powiatu Wrocławskiego – winno być Gminy Wrocław. Konieczność podjęcia 
uchwały ma na celu zawarcia porozumienia o pomocy rzeczowej z Gminą Wrocław dla przekazania opracowanej 
dokumentacji projektowej chodnika z przejściem dla pieszych ul. Brochowska Iwiny, ul. Koreańska Wrocław. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinie do projektu uchwały. 

Burmistrz Milan Ušák poprosił o doprecyzowanie na jakim dokładnie etapie jest ukończenie 
dokumentacji projektowej. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego odpowiedział, że zgodnie z wiedzy jaką posiada 
przekazaną od projektanta w przeciągu 2 tygodni powinno pojawić się pozwolenie wodnoprawne, które 
wstrzymywało dalsze procedowanie pozwolenia na budowę. Po otrzymaniu decyzji będzie możliwość złożenia 



wniosku do Starostwa o wydanie decyzji. Planowanie zamkniecie i uzyskanie kompletnej dokumentacji to połowa 
kwietnia br.  
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Wrocław 
przez opracowanie dokumentacji projektowej budowy chodnika wraz z przejściem dla pieszych przy  
ul. Brochowskiej w Iwinach i ul. Koreańskiej we Wrocławiu głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje Nr 
LXV/578/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 

Ad. 11. Wnioskodawcą projekty uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu przez opracowanie dokumentacji projektowej jest Burmistrz Siechnic.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego również wniósł autopoprawkę do tytułu uchwały, który 
powinien brzmieć: „w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Wrocławskiemu przez opracowanie 
dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1938D polegającej na budowie ścieżki pieszo-
rowerowej od m. Smardzów do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 395 i w obrębie tego skrzyżowania –  
w zakresie drogi powiatowej”. Gmina w 2021 r. zawarła porozumienie z Powiatem Wrocławskim w zakresie 
realizacji zadania w ramach programu „Bezpieczna Droga”. Konieczność zawarcia aneksu do przedmiotowego 
porozumienia niezbędne jest podjęcie stosownej uchwały. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinie do projektu uchwały. 

Radny Jakub Kłosiński – zapytał o przewlekłość wykonania porozumienia zawartego w 2021 r. 
Zastępca Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego odpowiedział, że sprawa jest analogiczna do zadania na 

drogi wojewódzkie. W roku 2022 odstąpiono od umowy z uwagi na bardzo duże opóźnienia w realizacji zadania. 
Podjęto kroki mające na celu zakończenie prac w 2023 r. jak również dla tego zadania zakończenie prac 
projektowych. 

Burmistrz Milan Ušák – doprecyzował wypowiedź dyrektora, iż problemy wynikały również z tego, że 
PKP PLK wydało warunki zgodnie z którymi gmina musiałaby inwestować w daleko idącą przebudowę 
skrzyżowania z linią kolejową, żeby zmienić kierowanie ruchem cały system również sterowania ruchem 
kolejowym. Wybrano rozwiązanie tańsze bez ingerowania daleko idącą infrastrukturę klejową, która rodziłaby 
duże wydatki z budżetu gminy. Kolej by tego nie sfinansowała stąd te opóźnienia.  
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Wrocławskiemu przez opracowanie dokumentacji projektowej przebudowy drogi powiatowej nr 1938D 
polegającej na budowie ścieżki pieszo-rowerowej od m. Smardzów do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 395  
i w obrębie tego skrzyżowania – w zakresie drogi powiatowej głosowało 21 radnych. Uchwała otrzymuje  
Nr LXV/579/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w celu umożliwienia Komisji Gospodarczej wydania 
opinii do projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego  
w Warszawie od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 13 grudnia 2022 r., sygn. 
akt II SA/Wr 570/22. 
Po zakończeniu przerwy przewodniczący wznowił obrady. Potwierdzono kworum. (3 osoby nie potwierdziły 
kworum) 
 Ad.12. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie w drodze darowizny nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 763/96, obręb 
Siechnice, gmina Siechnice, przez Gminę Siechnice na rzecz Powiatu Wrocławskiego jest Burmistrz Siechnic.  

Dyrektor WPN Barbara Borkowska – przedstawiła projekt uchwały dotyczący przekazania na rzecz 
Powiatu Wrocławskiego działki nr 763/96 o pow. 1876 m w celu utworzenia Powiatowego Domu Samopomocy 
typu B dla osób z niepełnosprawnością intelektualną i typ D dla osób ze spektrum autyzmu lub 
niepełnosprawnościami sprzężonymi oraz powiatowego Klubu Seniora. W kolejnych etapach preferowane jest 
przekazanie działki oznaczonej symbolem drogi, która łącznie z fragmentem działki 763/112 będzie tworzyła cały 
kompleks o łącznej pow. 3674 m2. Opracowywana jest zmiana planu w sprawie zmiany przebiegu dróg i zmiany 
przeznaczenia działki 763/112 i działki 763/106 w celu objęcia całego obszaru funkcją publiczną. Obecnie jest 
procedowanie działki, która jest objęta uchwałą. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Gmina Fair Play wydał pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinie do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Kropski zabrał głos i poprosił o wyjaśnienie dotyczące zapisu uchwały, w której określono 
cel przeznaczenia darowizny natomiast w ustawie o gospodarce nieruchomościami to umowa określa cel czy nie 
spowoduje to zastrzeżenia nadzoru. Drugie pytanie radnego dotyczyło określenia w umowie darowizny okresu 



na jaki ma być realizowany ten cel oraz możliwości określenia innych warunków tj.: przedstawienie projektu tego 
celu publicznego. 

Radca Prawny udzielił odpowiedzi, że ustawa o gospodarce nieruchomościami zezwala na podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia darowizny innej jednostce samorządu terytorialnego. Art. 13 ustawy konkretyzuje 
prawa i obowiązki poprzez zawarcie umowy darowizny. 

Burmistrz Milan Ušák poinformował, że ma być to inwestycja powiatu która ma służyć mieszkańcom 
miasta i gminy, ale też mieszkańcom części innych powiatów. Powiat inwestując zatrudnia projektanta, żeby tą 
inwestycję zaprojektować i który musi spełnić warunki określone miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego i innymi normami prawa wcześniej obowiązującego. Brak uzasadnienia, aby w umowie 
powiatowi jakieś dodatkowe ograniczenia nakładać. 

Radna Jolanta Olczak podniosła temat spłacania przez gminę działek i chciała się dowiedzieć jaka kwota 
zostanie przekazane na zaplecze tych działek, jaki jest ogólny koszt i czy przed podjęciem decyzji o przekazaniu 
tych działek prowadzone były rozmowy, jak duży to będzie budynek. 

Sekretarz Gminy Barbara Kosterska – udzieliła odpowiedzi posługując się danymi, którymi zarząd 
powiatu kierował się przy podejmowaniu decyzji o podjęciu działań o utworzenie dodatkowej placówki dla osób  
z niepełnosprawnościami. Standardy utworzenia środowiskowego domu samopomocy dla 20 osób przy 
wymaganiach powierzchniowych ok. 330 m2 ze wszystkimi potrzebnymi pomieszczeniami wyniosłyby średni 
netto 2 400 000,00. Klub Seniora szacunkowo dla 30 osób to dodatkowe 329 - 339 m2 na kwotę 3 067 500,00 
netto co to daje nie całe 8 mln - są to koszty szacunkowe. 

Burmistrz Milan Ušák – odpowiedział w temacie spłaty. Przypomniał, że grunty zostały pod koniec lat 
dziewięćdziesiątych nieodpłatnie przekazane gminie na cele publiczne przez ówczesną Agencję Własności Rolnej 
Skarbu Państwa. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami przekazywanie gminie nieruchomości na 
zrealizowanie zadeklarowanego celu publicznego wynosi 10 lat. Jeżeli w ciągu 10 lat gmina nie zrealizuje celu ma 
obowiązek zwrócenia nieruchomości albo wypłaty jej równowartości Skarbowi Państwa. Działki stanowią jeden 
zwarty kompleks który gmina pozyskała w pierwszej kadencji nieodpłatnie na cele publiczne. Niestety przez 12 
lat pełnienia funkcji przez poprzednika nie zaczęto realizować żadnych celów publicznych jak również nie zaczęto 
projektować żadnej inwestycji celu publicznego na tych działkach. Burmistrz po objęciu funkcje rozpoczął 
przygotowania zagospodarowywania tych działek na cele publiczne jednak nie pozwalał na to ówczesny budżet 
gminy. Prowadzona była korespondencję dotycząca zwrotu, ale ta korespondencja była bardzo nieśpiesznie 
prowadzona w tempie może jednego pisma na rok może jednej odpowiedzi. Po 2015 roku, kiedy zmienił się rząd 
w Polsce podejmowane były próby rozmowy i ostatecznie zawarto porozumienie o spłacie nieruchomości  
w ratach, bo przy tym tempie rozwoju miasta i gminy będą potrzebne te nieruchomości na cele publiczne 
związane z usługami społecznymi. Stąd też zmiana planu miejscowego w tym kierunku.  

Dyrektor WPN Barbara Borkowska– poinformowała, że wartość nieruchomości, które objęte są spłatą 
wycenione zostały na 2021 rok – 1 312 200,00 zł. z czego wartość działki 763/96 na kwotę 167 600,00. Łączna 
wartość spłat gminy co roku wynosi 268 781, 71. Spłata nieruchomości do marca 2025 r. W momencie 
przekazania zlecony zostanie operat szacunkowy określający wartość na dzień przekazania. 

Burmistrz Milan Ušák – podejmowane były wstępne próby umorzenia tych rat i te próby na pewno będą 
jeszcze podejmowane. 

Radny Łukasz Kropski powiedział, że jeżeli chodzi o kwestię zabezpieczenia działek na cele publiczne, co 
w przeszłości nie zawsze miało miejsce oraz żeby dopilnować tego zagadnienia przy przekazywaniu konkretnej 
działki „powiatowi”, należy określić horyzont czasowy wyznaczający datę przedstawienia konkretnego projektu 
budowlanego wraz z pozwoleniem na budowę. Zabezpieczy to interes gminy, pod względem wykorzystania 
działek na cele publiczne. Niestety nie można tego wpisać do uchwały i dlatego nie ma przygotowanego w tym 
zakresie wniosku. 

Sekretarz Barbara Kosterska poinformowała, że Powiat pozyskał na ten projekt kwotę 1 500,000,00 zł.  
Ta kwota musi zostać wykorzystana do końca tego roku. Ustalenie miejsca lokalizacji placówki dla osób  
z niepełnosprawnościami trwało długo. Było bardzo dużo ofert. Oferta gminy okazała się najlepsza do 
wykorzystania. Podjęcie chwały jest kolejnym krokiem, żeby jak najszybciej zlecić opracowanie koncepcji. W tym 
samym czasie powiat uzyskał dotacje na budowę nowej siedziby szkoły specjalnej z lokalizacją w Krzyżowicach 
jest już przygotowywana specyfikacja, żeby zlecić w trybie zaprojektuj wybuduj - jak najszybciej zrealizować te 
pierwsze prace. Wniosek o dofinansowanie był określony jako I etap. Zarząd będzie się starał o dodatkowe środki, 
żeby zrealizować to zadanie. Jeżeli nie uda się ich pozyskać to tak jak pierwszy etap drogi Radomierzyce-
Biestrzyków był wybudowany ze środków Powiatu tak i to zadanie będzie realizowane. 

Radny Łukasz Kropski –jeżeli dotacja jest do rozliczenia czy do zrealizowania do końca roku taki zapis nie 
powinien też budzić jakiś wątpliwości po stronie Powiatu. 



Piotr Paweł Nowiński – podziękował radnym Powiatu w szczególności Barbarze Kosterskiej, która 
zabiegała o tą inicjatywę. Jest to kolejny budynek poszerzający ofertę usług społecznych na terenie gminy 
Siechnice. Jest on realizowany w porozumieniu z władzami powiatu. Zaapelował, aby nie blokować inicjatywy nie 
sprzeciwiać się i poprzeć w głosowaniu głosem za tą inicjatywą. 

Dyrektor WPN Barbra Borkowska – zgłosiła autopoprawkę do podstawy prawnej ustawy  
o gospodarce nieruchomościami – winno być Dz.U. z 2023 poz. 344. 
Przewodniczący potwierdził kworum. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej jako działka nr 763/96, obręb Siechnice, gmina Siechnice, 
przez Gminę Siechnice na rzecz Powiatu Wrocławskiego głosowało 19 radnych. Uchwała otrzymuje  
Nr LXV/580/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Paweł Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Marek Rorat, Anna Małgorzata 
Schindler, Maria Sulikowska, Elżbieta Krystyna Świech, Danuta Ziobrowska. BRAK GŁOSU: (2) Piotr Gądziński, 
Katarzyna Nowak-Pokorny. 

Ad. 13. Wnioskodawcą projektu uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wniesienia skargi 
kasacyjnej do Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie od wyroku Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego we Wrocławiu z dnia 13 grudnia 2022 r., sygn. akt II SA/Wr 570/22 jest Burmistrz Siechnic. 

Dyrektor WPN Barbara Borkowska omawiając projekt uchwały przedstawiła potrzebę jej podjęcia. 
Wojewódzki Sad Administracyjny stwierdził nieważność zaskarżonej uchwały w części dotyczącej planowanej 
drogi krajowej 94 na terenie obrębu Prawocin. Poprzedni wyrok Wojewódzkiego Sąd Administracyjny uchylający 
we fragmencie obejmującym jedną działkę przebiegu tej drogi został zaskarżony do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego. Po uchyleniu wyroku przez Naczelny Sąd Administracyjny, Wojewódzki Sąd Administracyjny 
w ponownym wyroku unieważnia w całości przebieg w tych trzech obrębach przebieg drogi 94. Zasadne jest 
złożenie skargi w celu wyeliminowania wyroku i przystąpienie ponownie do analizy tego dokumentu pod 
względem możliwości dalszego procedowania etapowany plan miejscowy dla części obrębu Zębice w tym 
zakresie. 
Komisja Gospodarcza i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinię do projektu uchwały.  
Klub Radnych Gmina Fair Play nie wydał opinii do projektu uchwały.  
Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wydał pozytywną opinie do projektu uchwały. 
W dyskusji wzięli udział: Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat, Łukasz Kropski. Transkrypcja nagrania 
dyskusji znajduje się na stronie BIP: http://siechnice.esesja.pl/transmisje z obrad rady. 
Radna Elżbieta Świech złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i przejście do głosowania na projektem 
uchwały. 
Za wnioskiem formalnym radnej Elżbiety Świech o zamknięcie dyskusji głosowało 14 radnych, 4 radnych było 
przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
Wyniki imienne: ZA (14) Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, 
Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata Mokrowska, Karolina Mońca, Piotr Nowiński, Jolanta 
Olczak, Maria Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. PRZECIW (4) Jakub Kłosiński, Łukasz Kropski, 
Marcin Marek Rorat, Anna Schindler. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Dulski. BRAK GŁOSU: (2) Piotr Gądziński, 
Katarzyna Nowak-Pokorny. 
Za podjęciem uchwały Rady Miejskiej w Siechnicach w sprawie wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu z dnia  
13 grudnia 2022 r., sygn. akt II SA/Wr 570/22 głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała 
otrzymuje Nr LXV/581/23 z dnia 28 lutego 2023 r. 
Wyniki imienne: ZA (19) Andrzej Dulski, Barbara Jarząbek, Wiesław Juryta, Roman Kasprowicz, Jakub Kłosiński, 
Alina Kłosowska, Anna Kozłowska, Łukasz Kropski, Arkadiusz Krzyżanowski, Michał Młyńczak, Małgorzata 
Mokrowska, Karolina Mońca, Katarzyna Nowak-Pokorny, Piotr Nowiński, Jolanta Olczak, Marcin Rorat , Maria 
Sulikowska, Elżbieta Świech, Danuta Ziobrowska. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Schindler. BRAK GŁOSU: (1) Piotr 
Gądziński. 

Ad.14. Przewodniczący Rady – wpłynęły trzy zapytania, dwa nie spełniają podstawowej definicji 
zapytania radnego.   

Ad.15. Transkrypcja wypowiedzi: radnej Jolanty Olczak, Burmistrza Siechnic, radnego Piotra Nowiński, 
Katarzyna Nowak Pokorny znajduje się na stronie BIP: http://siechnice.esesja.pl/ transmisje z obrad rady.  

http://siechnice.esesja.pl/transmisje%20z%20obrad%20rady
http://siechnice.esesja.pl/%20transmisje%20z%20obrad%20rady


Radna Alina Kłosowska w związku ze zbliżającym się terminem zakończenia prac budowy szkoły 
podstawowej w Siechnicach złożyła wniosek o umożliwienie przeprowadzenia wizji lokalnej dla chętnych radnych 
w terminie do 30 maja. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godz. 10:58 tego samego dnia. 

Przygotowała: IP. 


